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PROTOKÓŁ  Nr 22/2011 

          z posiedzenia  Komisji O światy, Kultury i Zdrowia 
 z dnia  26 pa ździernika 2011r. 

 

Obecni:  
 

1. Tadeusz Sasin                          - Przewodniczący Komisji 
2. Robert Szydlik                         - Zastępca Przewodniczącego 
3. Włodzimierz Fydryszek           - Członek Komisji 
4. Stefan Mikiciuk            - Członek Komisji 
5. Kamil Laskowski           - Członek Komisji 

 
Goście: 

1. Waldemar Banaszek – Zastępca Burmistrza 
 
Porządek: 

1. Przyjęcie protokołu nr 21/2011 z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Informacja o spotkaniach kulturalno-społeczno-sportowych w okresie od 
29.09.2011r do 25.10.2011r. 

3. Informacja i stanowisko w sprawie budowa boiska sportowego w Jarzębiej 
Łące. 

4. Sprawy różne. 

 

Proponowany porządek został przyjęty. 

 

Ad 1. 

Radni zapoznali się z treścią protokołu sporządzonego z wyjazdowego 
posiedzenia komisji. Protokół został przyjęty. 

Radni Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia jednogłośnie opowiadają się za 
udostępnieniem protokołu nr 21/2011 Sołtysowi Jarzębiej Łąki Włodzimierzowi 
Romańskiemu. 

Ad 2. 
−−−− udział Chóru Miejskiego „Lux Mea”w uroczystych obchodach II wojny 
Światowej na Konarach; 

−−−− udział parafialnego Chóru Męskiego w wyjeździe do Diecezji Łowickiej, 
oprawa Mszy świętej w Sanktuarium Mariana Kolbego – zaproszenie od 
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ks. Sławomira Sasina; udział w Powiatowym Konkursie Straży Pożarnej; 
wizyta u Starosty Rawskiego, 

−−−− 01.09.2011r. - spotkanie Sekcji Rencistów, Emerytów i Nauczycieli, 
−−−− 02.09.2011r. - obchody kolejnej rocznicy II Wojny Światowej – 

podziękowanie dla radnego Stefana Mikiciuka i jednocześnie dyrektora 
Chóru Lux Mea za przygotowanie repertuaru, 

−−−− 04.09.2011r. - Pożegnanie Wakacji – festyn; Strachów – wystawa dot. 
„Cudu nad Wisłą”, 

−−−− 06.09.2011r. - spotkanie podożynkowe z organizatorami w ramach 
podziękowania, 

−−−− 16.09.2011r. - udział w spotkaniu podsumowującym działalność muzeów 
na terenie Mazowsza – Muzeum Etnograficzne w Warszawie, 

−−−− 24.09.2011r. - otwarcie i poświęcenie domu w którym pracowała Siostra 
Faustyna w Ostrówku, 

−−−− 26.09.2011r. -  uroczyste wręczenie nagród im. K.C. Norwida w W-wie, 
−−−− 04.10.2011r. - otwarcie roku akademickiego Uniwersytetu III Wieku, 
−−−− 06.10.2011r. - spotkanie Sekcji Rencistów, Emerytów i Nauczycieli, 
−−−− 07.10.2011r. - spotkanie z kandydatami na senatora i posła z ramienia 

PIS'u, 
−−−− 12.10.2011r. - wycieczka integracyjna z Sekcji Emerytów, Rencistów i 

Nauczycieli; 
−−−− 15.10.2011r. - przygotowanie wystawy na Koncert Chwalebny – 

Błogosławionemu Janowi Pawłowi II, 
−−−− Zamość i Roztoczański Park Krajobrazowy – wyjazd integracyjny 

nauczycieli; 
−−−− Turniej charytatywny „Dla Daniela”, 
−−−− Kolejne kolejki rozgrywek Ligi Bobra, 
−−−− Mecze: 19.10.2011r. - Seniorzy TKS Bóbr w Tłuszczu; 15.10.2011r. - 

Trampkarze R-98 – Warszawa; 22.10.2011r. - Trampkarze R-98 – 
Sulejówek; 15.10.2011r. - Orliki R-2002/2003 w Tłuszczu; 13 i 
24.10.2011r. - Oldboye (pow. 35 lat) – Tłuszcz i Ciechanów; 12 i 
21.10.2011r. - Weterani pow. 45 lat w Warszawie i Tłuszczu; Juniorzy R-
93 w dniu 13.10.2011r. - Wieliszew. 

−−−− 12.10.2011r. - pogrzeb Pani Moniki Górskiej. 
 
Ad 3. 
 
Przewodniczący Komisji Tadeusz Sasin zwrócił się do członków komisji, aby 
wrazili swoje zdanie na temat boiska w Jarzębiej Łące, po tym jak wszyscy 
zapoznali się z obecnie panującą tam sytuacją. 
 
Radny Laskowski poproszony o zabranie głosu jako pierwszy zaznaczył, iż 
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trudno jest mu się wypowiedzieć w tym zakresie w chwili obecnej, gdyż nie 
miał możliwości zapoznania się z dokumentacją tego przedsięwzięcia. 
 
Radny Robert Szydlik zwrócił uwagę na fakt, iż na ostatnim posiedzeniu 
Komisji Rewizyjnej zaproszony Kierownik Wydziału Inwestycji i 
Drogownictwa przybliżył omawiając i przedkładając dokumentację informacje 
na temat powstawania boiska w Jarzębiej Łące. Radny przekazał następujące 
informacje uzyskane na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej: 

−−−− niezbyt duży zakres robót został wykonany zgodnie z umową 
wykonawczą; z dokumentacji, którą przedstawiał Pan Markowski 
wynikało, że zakres robót polegał na zebraniu 15cm warstwy czarnoziemu 
i uzupełnieniu tego ubytku innym materiałem. W umowie nie było 
uwzględnione założenie murawy na płytę i umieszczenie na boisku 
bramek. W zasadzie prace te polegały na przygotowaniu terenu pod 
boisko. Prace zostały wstrzymane ze względu na brak dojazdu do gminnej 
działki oraz zmianę kadencji. 

−−−− nie jest zakończone porządkowanie terenu w związku z tym, iż osoba 
mieszkająca po sąsiedzku oprotestowała sprawę dojazdu do działki. Ze 
względu na nie skończone prace, spowodowane brakiem dostępu do 
miejsca pracy wykonawca ma niedopłatę wynoszącą około 4000,00zł. 
Właściciel sąsiedniej działki nie wyraża zgody, aby sprzęt przejeżdżał 
przez jego teren. Droga gminna jest nieprzejezdna, gdyż jest porośnięta 
przez krzaki.  

 
Radny Szydlik dodał również, iż radni Komisji Rewizyjnej pytali Pana 
Markowskiego, jak on ocenia poniesione koszty przez Gminę w stosunku do  
wykonanych prac. Kierownik ID stwierdził, iż wygląda to mniej więcej tak jak 
powinno wyglądać, poza tym rozrzuty cenowe wykonawstwa są tak różne, że 
mniej więcej by się to zgadzało. Ta „sadzawka - dół”, którą mogli zobaczyć 
radni w czasie wizyty w Jarzębiej Łące ma charakter tymczasowy i ma ona 
służyć osuszeniu terenu. W ramach prac porządkowych miał zostać ten ubytek 
ziemi zasypany. Radny poinformował, iż wg uzyskanych informacji od Pana 
Markowskiego teren pod boisko był pozyskany przez Gminę Tłuszcz) na 
korzystnych warunkach (po 5zł/m²). 
 
Radny Sasin Tadeusz podziękowała radnemu Szydlikowi za wyjaśnienia i dodał, 
że Pan Markowski stwierdził, że żadne boisko w Gminie nie będzie miało aż 
takich wymiarów (68mx105m), jak to w Jarzębiej Łące. Podczas Komisji 
Rewizyjnej proponowano, żeby pozyskać fundusze zewnętrzne wraz z radą 
sołecką w ramach projektu unijnego Biblioteka Plus na zagospodarowanie i 
urządzenie tego boiska sportowego oraz na budowę świetlicy środowiskowej, a 
odstąpić od zakupu lub dzierżawy budynku kolejowego.  
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Radny Mikiciuk uważa, że należałoby odpowiednich pracowników ZGKiM 
zobowiązać do wykarczowania i oczyszczenia drogi dojazdowej do boiska, aby 
umożliwi ć dojazd wykonawcy.  
  
Wiceburmistrz Banaszek uważa, ze w pierwszej kolejności należy sprawdzić, 
czy ta droga widnieje w rejestrach i kto jest jej właścicielem, oraz jak przebiega 
jej granica.  
 
Komisja wnioskuje o sprawdzenie, czy w rejestrze gruntów widnieje droga 
gminna - dojazdowa do boiska w Jarzębiej Łące, i o odtworzenie tej drogi, tak 
aby był swobodny dojazdu do działki gminnej. 
 
Radny Fydryszek sugeruje, aby po umożliwieniu dojazdu do terenu prac 
wykonawcy, dopilnować staranności wykonywania tych prac porządkowych. 
Radny uważa, że bardzo dobrym pomysłem jest wystąpienie o dotację, lub 
zewnętrzne środki finansowe na stworzenie w Jarzębiej Łące Biblioteki, 
świetlicy i boiska sportowego. Swoje zdanie radny umotywował, faktem, że to 
boisko mogłoby służyć, jako boisko treningowe dla TKS Bóbr oraz dla 
mieszkańców  Gminy Tłuszcz. Prawdziwym osiągnięciem byłoby również, 
gdyby z pozyskanych środków zewnętrznych boisko miało sztuczną 
nawierzchnię, zmniejszyło by to przyszłe koszty  utrzymania płyty boiska. Jeśli 
chodzi natomiast o budynek kolejowy to radny uważa, że jeśli przepisy 
kolejowe pozwoliłby pozyskać Gminie ten budynek za nieduże środki (działka 
1400m², więc dość spora z dobrym dojazdem) na okres budowy boiska i innych 
budynków ujętych we wniosku, to byłoby to zasadne. Gdyż tymczasowo można 
byłoby urządzić w tym budynku szatnie lub zaplecze socjalne. W przyszłości 
pozyskany od PKP teren  mógłby być parkingiem dla całego kompleksu. 
Jednakże należy zwrócić uwagę na przepisy prawne. Mianowicie jest w nich 
mowa o niemożności budowy na obszarze 20 metrach od linii kolejowej, jednak 
jest od tego odstępstwo. Wojewoda może odstąpić od wyznaczonej w przepisach 
odległości we wniosku i wyznaczyć nową np. 5 metrową odległość. 
Radny jest za zakupem przez Gminę tej działki z budynkiem, jeśli będzie ją 
można nabyć za rozsądne pieniądze. 
 
Radny Laskowski zgadza się z wypowiedzią radnego Fydryszka, iż takie boisko 
powinno być wybudowane w Gminie Tłuszcz na terenie wiejskim, ze względu 
na łatwiejszą możliwość pozyskania unijnych środków zewnętrznych. Radny 
uważa, że projekt mający na celu stworzenie również na tym terenie w Jarzębiej 
Łące Biblioteki Plus jest potrzebny i zasadny. Należałoby tylko zapoznać się 
bliżej ze szczegółami tego projektu i warunkami dalszej eksploatacji kompleksu. 
Odnośnie sytuacji w Jarzębiej Łące to wszyscy radni widzieli jak to wszystko 
wygląda. Po przekazanych informacjach przez radnego Szydlika z Komisji 
Rewizyjnej, radny Laskowski stwierdził, że prace w pewnym zakresie zostały 
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wykonane, lecz nie ukończone. 
 
Radny Stefan Mikiciuk jest za tym, aby takie boisko w Jarzębiej Łące powstało. 
Radny stwierdził, iż jeszcze wiele pracy należy wykonać i poświęcić czasu, aby 
obecny teren nazwać boiskiem. Pan Mikiciuk jest zdania, że również 
mieszkańcy i miejscowa młodzież powinna się przyczynić do powstania tego 
boiska poprzez wkład własnej, społecznej pracy.  
 

Ad 4. 
 
Radny Tadeusz Sasin zgłosił swoje wnioski i sugestie o szerokim zakresie 
tematycznym: 
 

1. Stawki podatkowe na rok 2012 – na kolejnym posiedzeniu Komisji radni 
zajmą się analizą zaproponowanych stawek podatkowych (4,2% podatek 
od nieruchomości, wysokość stawki podatku od środków transportowych 
bez zmian, podatek rolny znaczny wzrost).                                                       

 Wiceburmistrz Banaszek stwierdził, iż dochód Gminy powinien wzrosnąć w 
przyszłym roku, lecz nie kosztem rolników i użytkowników aut. 

 
2. Złote Gody – termin uroczystości jeszcze do ustalenia, brane są pod 

uwagę soboty w II połowie Listopada 2011r. 
Radny Sasin zasugerował, iż po ustaleniu terminu w tym roku na uroczystości 
można zaprosić wszystkich księży z Dekatantu, i do Biskupa wystosować 
zaproszenie już ze sprecyzowanym terminem. 
 
Wiceburmistrz Banaszek podkreślił, że rozmowy z Dziekanem Trojanowskim 
zostały już poczynione, zaproponowano Biskupowi do wyboru którąś z sobót w 
drugiej połowie listopada, lecz jeszcze nie ma konkretnej odpowiedzi. 
Uroczystości te powinny zostać zorganizowane jak najbardziej w sobotę, ze 
względu na fakt, iż jest to dogodniejszy dzień dla jubilatów i ich rodzin. 
 
Radny Stefan Mikiciuk stwierdził, iż na miejscu  Burmistrza i Ks. Dziekana 
wystosowałby zaproszenie z konkretnym dniem i godziną uroczystości do 
Biskupa, i jeśli Biskupowi pasowałaby ta data to przybyłby na te uroczystości, a 
jeśli nie to  by go nie było. 
 
Radny Kamil Laskowski uważa, że dobrym pomysłem jest zaproszenie księży z 
Dekanatu na Jubileusz 50-lecia Pożycia Małżeńskiego. 
 

3. Pozyskiwanie i kolekcjonowanie materiału archiwalnego z ważnych 
wydarzeń kulturalnych, spotkań itp., na których obecny jest Burmistrz 
Tłuszcza Paweł Marcin Bednarczyk. 
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Radny Sasin Tadeusz wyjaśnił Wiceburmistrzowi, że chciałby kontynuować 
tradycję i w czynie społecznym dokumentować i zbierać materiały z 
różnorodnych spotkań Burmistrza, aby zachowana została ciągłość zbiorów w 
Społecznym Muzeum Ziemi Tłuszczańskiej. Radny zwrócił się do Z-cy 
Burmistrza o informowanie go o takich wydarzeniach, spotkaniach, gdyż 
chciałby jeździć w miarę możliwości na nie z Burmistrzem Bednarczykiem. Jest 
to również pewnego rodzaju promocja Gminy Tłuszcz. 
 
Wiceburmistrz Waldemar Banaszek w odpowiedzi na prośbę radnego Sasina 
stwierdził, iż nie ma najmniejszego problemu, aby radny był informowany  
o spotkaniach i uroczystościach w których bierze udział Burmistrz Bednarczyk. 
 

4. Radny Sasin stwierdził, iż dotacja na działalność Muzeum została 
pomniejszona w stosunku do szacowanej pierwotnie, dlatego też radny 
proponuje kwotę 4 100,00zł (która została do rozdysponowania przez  
radnego) przeznaczyć na zakup specjalistycznych teczek na materiały 
wystaw czasowych – 12szt., które są wypożyczane, a są własnością 
Muzeum na rachunek Urzędu Miejskiego.  

5. Przewodniczący Komisji poinformował obecnych radnych i 
Wiceburmistrza, że w trakcie Dożynek skończył się IX tom Kroniki. 
Radny przeprowadził rozmowy w drugim miesiącu bytowania Burmistrza 
Bednarczyka w czasie trwania których ustalono zakup kolejnego tomu 
Kroniki. Radny Sasin prosi o zakup tej Kroniki, gdyż nie chciałby, aby 
wszystkie zebrane tomy do tej pory Kronik zostały zaprzepaszczone.  

6. Pan Tadeusz Sasin zwrócił uwagę, iż należałoby bardziej zwracać uwagę 
na oszczędności wydatkowania środków finansowych np. na poczęstunku 
po otwarciu wystaw. Chodzi o wystawę 13.10.11r., poczęstunek mógł 
zostać przygotowany przez społecznie działających członków 
Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Tłuszczańskiej co zniwelowałoby koszty, 
natomiast został zamówiony z Klubokawiarni, co kosztowało znacznie 
więcej. 

7. Radny Sasin zwrócił uwagę, iż chciałby przy okazji wyjazdu 
samochodem służbowym do Wołomina, lub Warszawy również 
skorzystać z możliwości przejazdu. W ten sposób również będą 
oszczędzone środki finansowe na podróżach. 

 
Wiceburmistrz Banaszek poinformował, iż nie ma najmniejszego problemu, aby 
wykorzystywać samochód służbowy. Wystarczy tylko, aby kierowca wiedział o 
potrzebie odbycia podróży wcześniej. Samochód służbowy nie jest tylko do 
wykorzystania przez urzędników i burmistrza, ale i dla społeczeństwa.  
 

8. Radny Sasin poinformował,  iż pod koniec kadencji będzie się starał, aby 
obecne Towarzystwo Przyjaciół Ziemi Tłuszczańskiej, które działa jako 
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organizacja pozarządowa zostało przekształcone na Społeczne Muzeum. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Tadeusz Sasin zaprosił 
wszystkich obecnych na wystawę  pt. „Święta Katarzyna – Patronka Kolejarzy” 
w dniu 25.10.2011r. o godz. 16.00 do Muzeum Przyjaciół Towarzystwa Ziemi 
Tłuszczańskiej. Wystawa ta jest organizowana ze względu na inaugurację 
obchodów 150 rocznicy taboru kolejowego. 
 

9. Dzień Edukacji Narodowe 
Radny Sasin zauważył, że w tym roku nie był ten dzień obchodzony jak 
corocznie. Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia zwrócił się z 
prośbą do Z-cy Burmistrza, aby poinformowała obecnych, czy w tym roku 
tradycyjnie zostały przygotowane i założone przez Gminę Tłuszcz wnioski do 
MEN i Kuratorium odnośnie wytypowania nauczycieli za szczególne 
osiągnięcia w wykonywanej pracy. 

 
Wiceburmistrz w odpowiedzi na zadane pytanie poinformowała, że miało to być  
zrobione, jednakże nie zostało.  
 
Radny Stefan Mikiciuk stwierdził, że dotychczasowo, corocznie organizowane 
spotkania integracyjne z okazji Dnia Edukacji Narodowej miały na celu 
integracje wielu pokoleń nauczycieli. Były okazją do wymiany doświadczeń, 
spostrzeżeń i sugestii.  
 
Wiceburmistrz Banaszek poinformował, iż są różne opinie na ten temat rodzaju 
spotkań. Dlatego też w tym roku zostały te uroczystości zorganizowane w 
Urzędzie Miejskim, głównie z dyrektorami gminnych placówek oświatowych. 
Zostały wręczone wyróżnienia i nagrody dla dyrektorów, oraz dla nauczycieli 
wytypowanych przez swoich pracodawców za szczególne osiągnięcia i 
zaangażowanie w wykonywaną pracę. Nauczyciele Ci otrzymali Nagrodę 
Burmistrza. Zastępca Burmistrza podkreślił fakt, że do wszystkich szkół zostały 
wystosowane pisma z których treści wynikało, że dyrektorzy powinni 
wytypować szczególnie zasługującego nauczyciela ze swojej kadry do Nagrody 
Burmistrza. Jednakże nie ze wszystkich placówek otrzymano informację 
zwrotną. Trzy szkoły i przedszkole nie wytypowało nauczycieli, którzy mogliby 
otrzymać nagrody, dlatego też Burmistrz w drodze losowania wyłonił 
nauczycieli, którzy otrzymali nagrodę. Pan Banaszek Waldemar poinformował 
również, że na ostatniej naradzie z dyrektorami analizowane były założenia 
konkursu „Bezpieczna droga do szkoły”, który jest konkursem wieloetapowym z 
możliwością otrzymania nagród. Z-ca Burmistrz po przeprowadzonej analizie 
wyników nauczania w gminnych szkołach stwierdził, że należy podnieść 
poziom nauczania, gdyż niektóre szkoły mają niższy poziom niż wyznaczone 
minimum. Warto przeanalizować dlaczego tak się dzieje, wyciągnąć wnioski i 
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spróbować pomóc, gdyż chodzi o dobro dzieci. Gmina Tłuszcz zapewniła 
opiekę w szkołach w zakresie usług specjalistycznych. 
 
Radny Sasin uważa, że Komisja Oświaty, Kultury i Zdrowia powinna 
przeanalizować w najbliższym czasie wyniki nauczania w gminnych 
placówkach oświatowych. 
 
Radny Stefan Mikiciuk zwrócił uwagę na fakt, iż mieszkania przy szkołach, 
które mogłyby być wykorzystywane przez pracujących, młodych nauczycieli,  
są zajmowane przez emerytowanych nauczycieli, których stosunek do pracy 
wygasł i nie można ich odzyskać. 
 
Wiceburmistrz zgodził się wypowiedzią radnego Mikiciuka, gdyż uważa, że 
odzyskane mieszkanie mogłoby również powiększyć powierzchnię lokalową 
szkoły, ewentualnie można je przydzielić młodemu nauczycielowi, który ma 
przed sobą ciągłą perspektywę doszkalania się i pracowania. 
 
Radny Szydlik uważa, że takie mieszkanie powinno być przydzielane dopiero 
po zauważalnych efektach pracy danego nauczyciela, po tym że się stara i, 
angażuje się w wykonywanie swoich obowiązków, a w szczególności dla swoich 
wychowanków. 
 
Radny Mikiciuk zwrócił się do Wiceburmistrza o zgodę na nieodpłatne 
wynajmowanie sali lekcyjnej w szkole w Stryjkach. Rodzice wynajęli na własny 
koszt dla swoich dzieci firmę zewnętrzną, która świadczy usługi z zakresu 
logopedii w ramach zajęć pozalekcyjnych. 
 
Wiceburmistrz zwrócił uwagę na fakt, że jest podjęta stosowana uchwał dot. 
odpłatnego wynajmowania sal w szkołach. Niezasadne jest również 
wynajmowanie specjalistów z zewnątrz skoro dyrektor mógł to ująć w swoim 
arkuszu organizacyjnym na ten rok  w odpowiednim czasie. Prawdopodobnie w 
przyszłym roku w każdej szkole będą zapewnione usługi z zakresu logopedii, 
gdyż przewidziane zostało to w projekcie. 
 
Radni zapoznali się z treścią pisma korespondencyjnego, zarejestrowanego w 
dzienniku korespondencyjnym dn. 3.10.2011r., pod nr 4326, które zostało 
wystosowane przez mieszkańców miejscowości Chrzęsne do Przewodniczącego 
Rady Miejskiej w Tłuszczu.- załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Mieszkańcy Chrzęsnego ponownie zwracają się z wnioskiem do władz Gminy 
Tłuszcz z wnioskiem o podjęcie działań w celu dokończenia budowy ulicy 
Zasobnej. 
 
Komisja zapoznała się z treścią pisma i zaproszony na spotkanie do Chrzęsnego 
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radny Fydryszek dodał, iż jest potrzeba dokończenia ulicy Zasobnej, jednakże 
na ten cel środki finansowe powinny zostać zabezpieczone przez radnego z tego 
okręgu Pana Henryka Wójcika. 
 
Komisja zapoznała się również z udostępnioną na posiedzeniu Komisji 
dokumentacją dot. budowy boiska w Jarzębiej Łące. 
 
Ad 5. 
 
Następne posiedzenie komisji zostało ustalone na dzień  8 listopada 2011r.   

o godz. 15.00. 

Na tym protokół zakończono.   Przewodniczący Komisji 

        Tadeusz Sasin 

1. Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy 

2. Data utworzenia dokumentu: 02.11.2011r. 

 


